
Mondelinge vragen AVA TV Uitzending Zembla

Op 17 September J.l was in de uitzending Zembla aandacht voor het meisje Indy en haar ouders die 
door een chromosoom-aandoening veel hulpinstanties heeft bezocht en zich door de gemeente 
Amstelveen niet of onvoldoende voelde ondersteund. 
Het is logisch dat de uitzending veel vragen oproept en tegelijkertijd de nuancering van het verhaal 
via een TV uitzending niet aanwezig was. 
AVA wil niet op de individuele casuïstiek ingaan maar heeft wel de volgende vragen aan de 
wethouder.

1. Wat heeft het college geleerd van de begeleiding en ondersteuning van het meisje Indy en 
haar ouders?

2. Kan het college aangeven of deze casus met haar complexiteit eerder voorgekomen is?
3. Heeft het college maatregelen getroffen om de mogelijkheid van een onafhankelijke 

cliëntondersteuning standaard aan te bieden?
4. Heeft de gemeente Amstelveen genoeg expertise in huis, rekening houdend met het feit dat 

professionele jeugdzorg instellingen altijd de diagnose stellen en niet de gemeente zelf? 
5. Welke ondersteuning en supervisie hebben de ambtenaren Sociaal Domein en Jeugd zelf? 
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